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Vragen van het lid Amhaouch (CDA) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Eindhoven CS verdubbelen» 
(ingezonden 25 september 2020). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Eindhoven CS verdubbelen»?1 

Vraag 2
Klopt het dat ProRail bij het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat heeft 
aangeklopt om te vragen om meer investeringen rondom Eindhoven Centraal 
Station (CS)? 

Vraag 3
Hoe zien de genoemde plannen met betrekking tot de upgrade van het 
spoorsysteem rond Eindhoven er precies uit? 

Vraag 4
Hoe kijkt u aan tegen de link die in het artikel wordt gelegd met de brainport/
mainportfunctie (Kamerstuk 34 550-XIII-29), de bouw van duizenden extra 
woningen en de groei van het aantal arbeidsplaatsen in de regio? Ziet u het 
belang van een goed grensoverschrijdend spoornetwerk rondom Eindhoven 
CS voor de regio? 

Vraag 5
Kunt u bevestigen dat Eindhoven de derde hub is naast de Randstad en 
Zwolle, en dat hier de toekomstige economische ontwikkelingen verder zullen 
toenemen voor het verdienvermogen van (Zuid) Nederland? Wat zijn de 
meest recente ontwikkelingen op het traject Eindhoven – Düsseldorf? 
Wanneer is de uitkomst van deze aanbesteding bekend en wanneer gaat de 
eerste trein rijden? 

Vraag 6
Gaat u in overleg met de spoorministers uit België en Duitsland om 
grensoverschrijdend vervoer, bijvoorbeeld via Eindhoven CS en Limburg, 
meer te stimuleren en beter te laten aansluiten? Zo ja, binnen welke termijn? 
Zo nee, waarom niet? 

1 De Telegraaf, 23 september 2020, Eindhoven CS verdubbelen
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Vraag 7
Kunt u deze vragen één voor één beantwoorden?
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